
Sent: Saturday, July 9, 2022 9:06 PM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Почасови билети 

 

Уважаеми служители  на общината, 

Моля да бъде преосмислена идеята за почасовите билети.Те са 

неприложими за нашите условия поради асиметричността.Например аз 

чакам двайсет минути между двете превозни средства.Така на отиване аз 

ще мога влезна в обявения от вас интервал от трийсет минути,защото 

първото превозно средство го чакам само 6-7 минути,но не и на 

връщане,защото тогава вече тези двайсет минутки чакане ще влезнат в 

интервала и аз автоматично отпадам от системата. 

С уважение: Селим Мустафа 

 

mailto:i.blagova@sofia.bg

